
REPUBLIKA HRVATSKA 

BRODSKO-POSAVSKA ŽUPANIJA 

Gimnazija „Matija Mesić“ 

Slavonski Brod 

Naselje Slavonija I br.8 

Slavonski Brod, 6. srpnja 2023. godine 

 

 

Z A P I S N I K 

20.  sjednice Školskog odbora Gimnazije „Matija Mesić“ održane  6. srpnja 2023. godine s 

početkom u 16.30  sati u prostorijama škole. 

 

Prisutni članovi:  

1. Andrijana Nemet-Kosijer, predstavnica Nastavničkog vijeća 

2. Kornelija Šebalj, predstavnica skupa radnika 

3. Mirta Matanić, predstavnica Nastavničkog vijeća 

4. Maja Sekulić,  predstavnica roditelja  

 

 

Odsutni članovi:  

1. Anita Štivić, predstavnica osnivača- nije opravdala izostanak 

2. Anita Holub, predstavnica osnivača -nije opravdala izostanak 

3. Jasmina Beljan, predstavnica osnivača  - opravdala je izostanak  

 

 

Ostali prisutni:  

1. Lucija Brnić, ravnateljica,  

2. Valentina Nižić, voditeljica računovodstva 

3. Ankica Novaković, tajnica 

                           

    Predsjednica Školskog odbora, Andrijana Nemet-Kosijer, utvrđuje da je na sjednici 

prisutan dovoljan broj članova kojim bi se mogle donositi pravovaljane odluke. 

 

Za sjednicu predlaže sljedeći  

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje zapisnika s 18. sjednice Školskog odbora 

2. Usvajanje zapisnika s 19. sjednice Školskog odbora 

3. Usvajanje Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave Gimnazije „Matija 

Mesić“ 

4. Usvajanje Pravilnika o radu  

5. Izvršenje financijskog plana za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine. 

6. Razno. 

 

Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

 



Ad.1. 

Usvajanje zapisnika s 18. sjednice Školskog odbora 

Predsjednica navodi kako su svi članovi dobili na uvid zapisnik te  pita ima li dopuna i 

primjedbi. 

Nije bilo dopuna ni primjedbi te je zapisnik  sa 18. sjednice Školskog odbora jednoglasno 

usvojen. 

 

 

Ad.2. 

Usvajanje zapisnika s 19. sjednice Školskog odbora 

Predsjednica navodi kako su svi članovi dobili na uvid zapisnik sa 19. sjednice, te  pita  

prisutne članove li primjedbe na isti. 

Nije bilo dopuna ni primjedbi te je zapisnik  sa 19. sjednice Školskog odbora jednoglasno 

usvojen. 

 

 

Ad.3. 

Usvajanje Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave Gimnazije „Matija Mesić“ 

Predsjednica daje riječ tajnici. 

Tajnica upućuje prisutne kako se trenutno važeći Pravilnik o provedbi postupaka jednostavne 

nabave odnosi na postupke nabave u iznosu do 20.000,00 kn. U skladu sa Statutom školske 

ustanove i u skladu sa pravnim propisima, izradili smo novi Pravilnik o provedbi postupaka 

jednostavne nabave Gimnazije „Matija Mesić“ kojim bi se iznos povećao na 70.000,00 kn 

odnosno 9.290,00 eura. Ovakva izmjena znatno bi olakšala rad školske ustanove, a primjer 

Pravilnika članovi su dobili uz poziv na sjednicu Školskog odbora.  

Ravnateljica traži usvajanje Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave Gimnazije 

„Matija Mesić“. 

Članovi nemaju dodatnih pitanja niti prigovora te Školski odbor jednoglasno donosi sljedeću: 

 

ODLUKU 

 

Školski odbor Gimnazije „Matija Mesić“ jednoglasno donosi Pravilnik o provedbi postupka 

jednostavne nabave Gimnazije „Matija Mesić“. 

 

 

Ad.4. 

Usvajanje Pravilnika o radu 

Predsjednica daje riječ tajnici. 

Tajnica navodi kako su školske ustanove dužne usvojiti Pravilnik o radu koji je usklađen za 

odredbama Zakona o radu, odnosno njegovim zadnjim velikim izmjenama. Uz poziv na 

sjednicu svi članovi Školskog odbora dobili su prijedlog Pravilnika o radu. 

Navedeni Pravilnik usklađen je s izmjenama Kolektivnog ugovora, ali ako se nešto bude Ovaj 

primjer Pravilnika prošao je kroz aktiv tajnika te ga je svaka škola prilagodila svojim 

specifičnostima, na njega je zatražena i suglasnost sindikalnog povjerenika u funkciji 

radničkog vijeća, te je ista dobivena.  

Tajnica poziva prisutne na postavljanje pitanja ako ima nejasnoća. 

Ravnateljica traži usvajanje Pravilnika o radu.  

 



Članovi nemaju dodatnih pitanja niti prigovora te Školski odbor jednoglasno donosi sljedeću: 

 

ODLUKU 

Školski odbor Gimnazije „Matija Mesić“ jednoglasno donosi Pravilnik o radu. 

 

Ad.5. 

Izvršenje financijskog plana za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine. 

Predsjednica daje riječ voditeljici računovodstva. 

Voditeljica računovodstva navodi kako se Izvršenje financijskog plana mora usvojiti do 

31.7.2023. godine. Usvajamo ga danas zbog kolektivnih godišnjih odmora, a računi koji 

nedostaju (voda, struja, plin) bit će dodani naknadno.  

Dalje navodi kako je sveukupan financijski plan izvršen 53,79% u odnosu na prvobitan plan. 

Sredstva planirana unutar izvora Opći prihodi i primici u sklopu kojeg se ostvaruju 

Decentralizirana sredstva izvršena su 60,92 % u odnosu na financijski plan. Probijanje je na 

poziciji  Zdravstvene i veterinarske usluge za 261,8% u odnosu na financijski plan zbog toga 

što je novim Kolektivnim ugovorom povećan iznos sistematskog pregleda  po osobi, a 

financijskim planom je planiran stari iznos.  Na poziciji Uredski materijal izvršenje za prvih 

šest mjeseci u 2023.  u odnosu na prvih šest mjeseci u 2022. godini ostvareno je za 157,58 % 

više zbog toga što je došlo do znatnog povećanja cijena uredskog materijala, materijala za 

čišćenje i higijenu. Ostale pozicije su se trošile sukladno planiranom financijskom planu.  

Na poziciji Plaće za prekovremeni rad  kojima su se financirale plaće spremača za 

prekovremeni rad subotom utrošeno je 53,59 % u odnosu na financijski plan. Na poziciji 

Reprezentacija utrošeno je 32,42% za troškove pića za Dan škole. Na poziciji Školska oprema 

i namještaj utrošeno je 10,93%. 

Sredstva planirana unutar izvora Pomoći utrošena su 53,88%  u odnosu na planirana. 

Najznačajnije odstupanje u smislu probijanja pozicije zabilježeno je na poziciju Stručno 

usavršavanje jer su se rashodi za Erasmus projekt planirali na poziciji Službena putovanja, a 

sve se knjižilo na poziciju Stručno usavršavanje. 

Donacije su izvor namjenskih prihoda, a koristile su se sukladno predviđenoj namjeni te su 

utrošene 30,20% u odnosu na planirana. 

Nakon detaljnog pojašnjenja članovi nisu imali prigovor, a ravnateljica traži donošenje odluke 

o usvajanju polugodišnjeg izvještaja. 

  

Članovi Školskog odbor jednoglasno donosi sljedeću: 

 

ODLUKU 

 

Školski odbor Gimnazije „Matija Mesić“, jednoglasno usvaja polugodišnji izvještaj o 

izvršenju financijskog plana za 1.-6./2023. 

Ad.6. 

Razno 

Nije bilo rasprave niti pitanja pod ovom točkom. 

Sjednica je završila u 17.15 sati.  

 

Zapisnik napisala:                                                                        Predsjednica Školskog odbora: 

Kornelija Šebalj, prof.                                                              mr. sc. Andrijana Nemet-Kosijer 

 


